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obavy, že bude letos účast slabší, nakonec se sál pří-

znivci tohoto žánru zaplnil. A věřte, že je to opravdu 

silný zážitek, když celý sál zpívá spolu s interprety 

známé české lidové písničky. Tradičně se hrálo ne-

jen k poslechu, ale i k tanci, a tančilo se vskutku až 

do pozdních večerních hodin.

Rekonstrukce kamenické 
hospůdky pokračuje Str. 3

K rozpočtu města Březová 
na rok 2017 Str. 4-6

Okresní vyhodnocení sportov-
ců moderoval Š. Škorpil Str. 8

Turnaj párů v bowlingu
Str. 16
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Z obsahu

Cena: 5,- Kč 
Vyšlo v Březové dne: 4. 4. 2017

připravuje se 
květen 2017

Seniorská Březovská desítka

20. května - turistický výšlap

Modelářská výstava

20. května - MFC Březová

 

Kácení máje

26. května - nám. Míru

Den dětí

28. května - amfiteátr MFC, 

pěší zóna, hřiště ZŠ

 V měsíci březnu oslavil kulaté životní 
jubileum dlouholetý tahoun kulturního 
dění v našem městě, člen zastupitelstva 
a také kapelník městské dechovky Bře-
zováček Lubomír Boukal. Přejeme mno-
ho elánu do dalších let!

 Rudolecká rokle prochází po-
stupnou revitalizací. Radnice ji 
kryje finančně, další potřebné pro-
středky by mohla přinést případná 
dotace. Celou řadu prací provádějí 
místní aktivisté svépomocně.

Konalo se v sále MFC 4. března a letos šlo již o 12. 

ročník, který lze zpětně hodnotit opět jako úspěšný. 

Akce, která nemá v širokém regionu obdoby, se vrátí 

opět za rok v březnu. Svým výkonem opět návštěv-

níky zaujali děda a vnuk Ježkovi, velký aplaus sklidil 

tradičně harmonikářský virtuos Římek. Přestože byly 

setkání harmonikářů 2017

str. 11-12

Do třetího ročníku čtenářské soutěže 
Nekoktám, čtu!, se v  letošním roce za-
pojilo 15 knihoven a  soutěžilo celkem 
165 žáků 4. a 5. tříd základních škol.
V  pátek 3. března 2017 se naše kni-
hovnice s  výherci městského kola Eliš-
kou Kolářovou a  Jiříkem Ohnesorgem 
zúčastnili krajského kola této soutěže 
v Krajské knihovně v Karlových Varech. 
A jak si vedli? Čtěte uvnitř vydání.
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společenská 
kronika

jubileum 
oslavili:

Březen:

Vlasta Lintemerová

Jiřina Nagyová

Berta Erhartová

Hana Havlíková

Lubomír Boukal

Josef Vavruška

Jana Čejková

Jaroslav Kapounek

navždy nás 
opustili...

Marie Fečová
Rudolf Havlík

Anna Kapounková
Karel Příman

vzpomínka
Dne 15. 4. uplyne rok, co nás navždy 

opustila moje maminka, paní

Alžběta Furiková.

Stále vzpomínají dcera Milena 

s  manželem a  vnuci Jaroslav 

a Milan s rodinami.

blahopřejeme!
V  měsíci březnu oslavil významné 

životní jubileum dlouholetý 

tahoun kulturního dění v  našem 

městě, kapelník městské dechovky, 

aktivní člen ZM a  člen nejedné 

samosprávné komise či výboru, pan

Lubomír Boukal.

Do  dalších let mu jménem redakce 

přejeme mnoho štěstí, zdraví 

a  muzikantského elánu, kterého 

není nikdy dost! 

 
 

Sportovní 578/4, 360 01 
 

   

Tisková zpráva AKV 2/2017 
V Karlových Varech dne 21. 3. 2017 

 
AKV čip pro platby jízdného 
Společnost Autobusy Karlovy Vary, a.s.  

zavede od pondělí 3. dubna 2017 pro platby jízdného 
v autobusech společnosti AKV čip („klíčenku“), tím se 
stane odbavení cestujících zase o něco rychlejší a 
pohodlnější.   

AKV čip je přenosný a cestujícím slouží jako elektronická peněženka, kterou mají neustále u 
sebe, např. na klíčích. Samozřejmostí je možnost přestupů v systému MHD v Sokolově a Chebu po 
dobu 35minut. 

Cestující si mohou čip zakoupit v přepravních kancelářích v Sokolově, Chebu, Aši a u řidičů 
MHD. 

 

Nabíjení: 

- Platební kartou nebo hotově v přepravních kancelářích a          
na spojích MHD v Sokolově a Chebu 
- Na spojích linkové dopravy společnosti pouze hotově 

  

 

 

 

Cena čipu je 100 Kč s platností 3 roky. 

  

 

 

___________________________________________________________________________ 

O společnosti Autobusy Karlovy Vary, a.s. 

Společnost Autobusy Karlovy Vary, a.s. je největší autobusový dopravce v Karlovarském kraji. 
Obsluhuje celkem 135 autobusových linek, z toho 103 regionálních linek veřejné linkové dopravy v 
rámci Karlovarského, Ústeckého a Plzeňského kraje, 19 městských linek ve 3 provozech MHD v 
Karlovarském kraji (v Chebu, Sokolově, Aši) a Varnsdorfu, 3 dálkové linky a 3 přeshraniční linky, 2 
linky zvláštní linkové dopravy a 5 linek cyklodopravy. Ve vlastnictví společnosti je v tuto chvíli 210 
autobusů sedmi značek. Společnost ročně přepraví okolo 8 milionů osob a ujede téměř 12 milionů 
kilometrů. Více informací naleznete na www.autobusy-kv.cz. 

 

Bezkontaktní odbavení  
na linkách MHD Cheb a Sokolov 
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Gratulace
Ať úsměv a radost na Tvé tváři 

neustále září.

Hodně štěstí, zdraví, lásky...

Ať nemáš žádné vrásky.

Ať se směješ den co den,

ať splní se Ti každý sen.

Ať máš kolem prima lidi,

co Tě vždycky rádi vidí.

Vše nejlepší k  70. narozeninám, 

které jsi oslavil 17. 3. 2017, Ti z lásky 

přeje

manželka Maruška, dcera Maruška, 

syn Luboš, vnoučata a pravnučky.

víte, že...
...jsou v plném proudu práce 

na rekonstrukci garáží za budovou 

městského úřadu? Tyto již byly 

v nevyhovujícím technickém stavu 

a jejich rekonstrukcí dojde i k dílčím 

úpravám tak, aby dispozičně 

vyhovovaly stávající automobilové 

technice města.

...starý vůz Ford Tranzit, který byl 

nahrazen novým modelem, byl 

prodán tzv. obálkovou metodou? 

Podařilo se jej takto odprodat 

za 20 tis. Kč. S novým vozidlem 

se již „zajíždějí“ zaměstnanci 

radnice i pověření řidiči z místních 

sportovních klubů, kteří vůz 

na základě souhlasu rady města 

taktéž využívají k dopravě na zápasy 

pokračování na str. 4

buduje se, opravuje se, staví se...

  PRáCE NA  REKONSTRuKCi KAMENiCKé HOSPODy iNTENZiVNě POKRAČuJí. V  PRůBěHu POSLEDNíCH 
DNů DOšLO K  OSAZENí OTOPNýCH TěLES, ZPROVOZNěNí KOTELNy, OSAZENí NOVýCH OKEN A  DVEří, 
PříPRAVě STROPNíHO PODHLEDu VČETNě EL. VEDENí PRO OSVěTLENí.

  V  PROSTORu VýSLuNí PROBíHAJí DALší TERéNNí PRáCE. TěžKá TECHNiKA OBNOViLA OBSLužNOu 
KOMuNiKACi PODéL NOVé SiLNiCE VEDOuCí K  PARCELáM uRČENýCH K  VýSTAVBě RD. DáLE DOšLO 
KE  ZPEVNěNí PLOCHy, KDE BuDOu PROBíHAT KuLTuRNě SPORTOVNí AKCE TAK, JAK TOMu ByLO 
V PřEDEšLýCH LETECH.
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či závody.

...se připravují podklady pro opravu 

dalších komunikací v roce 2017, 

popř. v letech dalších? Dodavatelé 

zajišťují zaměření, projektové 

zpracování atd. Vedle nanejvýš 

aktuální ulice Okružní se také 

připravuje oprava ul. Smetanova 

a součástí akce bude mj. opět 

zřízení nových míst pro popelnice.

...na základě dlouhodobého 

požadavku členů tenisového klubu 

se buduje nová odrazová stěna 

na kurtech stadionu FK Olympie? Ta 

bude sloužit zejména pro děti, které 

navštěvují místní tenisový plácek.

...byla schválena a podepsána 

tzv. příkazní smlouva na zajištění 

a administraci dotací pro zateplení 

č. p. 120, 121 a pravé části náměstí? 

Bohužel, v rámci samotné realizace 

si opět na Březové užijeme všech 

možných negativ, omezení atd., 

která sebou realizace podobných 

stavebních akcí přináší.

...v nedávných dnech zemřel 

činorodý rekreační obyvatel Kostelní 

Břízy p. Melichar, který se po mnoho 

let aktivně podílel na kulturně 

společenských aktivitách v této 

přidružené obci? Nejen pro její 

obyvatele je to velká ztráta.

...oprava a adaptace kamenické 

hospůdky intenzivním tempem 

pokračuje? V současné době jsou 

již prostory připraveny pro instalaci 

sanitární techniky, byla osazena 

nová okna, dveře či vytápění a nyní 

se intenzivně pracuje na obkladech. 

V dohledné době pak budou 

zahájeny práce na zateplení objektu. 

Jak už to bývá u podobných 

„nevyzpytatelných“ starších staveb, 

objevují se v rámci adaptace lecjaké 

„neočekávané události“, nicméně 

se prozatím zdá, že slíbený termín 

otevření při příležitosti svátku Máří 

Magdaleny je reálný.

...vedení města bylo pozváno 

do tzv. „resortu Becher“ v Karlových 

Varech při příležitosti návštěvy 

pokračování na str. 5

obrazem z našeho města

Návrh rozpočtu města Březová na rok 2017 projed-

nalo a schválilo zastupitelstvo města na svém břez-

novém jednání. Byl schválen jako schodkový, s tím, 

že ke krytí deficitu jsou použity volné, nespotřebo-

vané a tedy disponibilní prostředky ze zlepšeného 

hospodaření předchozích let. Tyto byly do rozpočtu 

zahrnuty ve výši 43,5 mil. Kč a bude z nich mimo jiné 

splacen úvěr na akci Výsluní – pozemky pro výstav-

bu 18 RD. Samotný deficit jako saldo příjmů a výdajů 

roku 2017 byl schválen ve výši 25,1 mil Kč a jak již 

bylo zmíněno, je kryt prostředky naspořenými z let 

minulých.

Zapojením volných prostředků z předchozích let je 

tak zajištěna realizace celé řady prioritních investič-

ních akcí, které v rozpočtu jsou zatím v objemu 27,3 

mil. Kč, a zároveň je v provozním rozpočtu opět vy-

členěno cca 10 mil. Kč na další z městských priorit 

– opravy komunikací a budování parkovacích míst. 

Je tudíž zajištěno financování všech provozních 

i investičních potřeb, které alespoň pro první po-

lovinu roku předpokládá odbor investiční a správy 

majetku, a zároveň jsou uspokojeny v zásadě všech-

ny požadavky na provozní prostředky jak ze strany 

zřízených příspěvkových organizací, tak i ostatních 

rozpočtových středisek. 

V roce 2017 se dále předpokládá realizace řady akcí 

s již schválených příslibem dotace. U těch platí, že 

náklady na realizaci jsou vcelku vysoké, nicméně 

později budou z valné části pokryty následnou do-

tací, a aby kvůli nutnému předfinancování nebyly 

výdajové potřeby města omezeny v jiných oblas-

tech, navrhuje se u těchto akcí zajistit předfinan-

cování formou nového krátkodobého „překlenova-

cího“ úvěru (město splacením úvěru na tzv. Výsluní 

již nebude zatíženo žádným dalším úvěrem), kdy 

po obdržení příslušné dotace budou dotační pro-

středky obratem použity ke splátce tohoto proza-

tímního úvěru, a tak prakticky nedojde k úvěrovému 

zatížení města do budoucna, a město z vlastních 

zdrojů uhradí jen případný dotační povinný spolu-

podíl. Tento úvěr (předpokládáme jeden „hromad-

ný“ na všechny případné dotační akce) by byl zapo-

jen do rozpočtu až po jeho smluvním zajištění, což 

je předběžně s bankovním domem předjednáno, 

bude umožňovat časový polštář pro pohodlné spla-

cení i v případě případných časových komplikací při 

čerpání dotací, a tak se i příslušné výdaje na úvě-

rované akce do rozpočtu zapojí až formou změny 

rozpočtu. Jednat by se mohlo o celkový limit cca 20 

mil. Kč, následné dotace by měly pokrýt většinovou 

část splátek a zmíněný povinný spolupodíl města by 

dokonce mělo být možné pokrýt z příjmů z dotací 

na akce realizované v roce 2016, které teprve budou 

připsány na účet města v roce 2017. Přijetím zmíně-

ného hromadného úvěru a zapojením souvisejících 

investičních akcí dojde rozpočtově ještě ke zvýšení 

krátkodobého schodku rozpočtu, naopak po získání 

dotací a jejich použití ke splácení úvěrů bude scho-

dek průběžně rozpočtově snižován. 

Ve schváleném rozpočtu ještě není zahrnuto také 

 NEDá SE JiNAK, NEž KROuTiT HLAVOu NAD igNORANCí NěKTERýCH řiDiČů, KTEří SVé AuTO ODSTAVí 
KDEKOLiV BEZ OHLEDu NA  VOLNá PARKOVACí MíSTA OKOLO. KVůLi CHOVáNí TěCHTO JEDiNCů SE 
MěSTO BřEZOVá OBRáTí NA MěSTKOu POLiCi A POLiCii ČR S POžADAVKEM, ABy SE MiMO JiNé ZPříSNiLA 
KONTROLA PARKOVáNí V  MíSTECH, KTERá NEJSOu K  PARKOVáNí uRČENA, S  TíM, ABy T y TO PřESTuPKy 
ByLy řEšENy fiNANČNíM POSTiHEM.

rozpočet města Březová na rok 2017
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prezidenta republiky M. Zemana? 

Akce se zúčastnila celá řada starostů 

a významných osobností regionu.

...se připravuje nová kulturní tradice, 

a sice Setkání dechových souborů? 

Premiérový ročník se uskuteční  

v amfiteátru MFC v druhé polovině 

června, nyní intenzivně probíhají 

organizační přípravy.

...v rámci dalšího dotačního období 

mohou fyzické osoby, obce 

a další subjekty podávat žádosti 

o dotace v rámci programů MAS 

Laeder? Bližší informace lez čerpat 

z internetových stránek MAS 

Sokolovsko.

...se zástupci seniorského spolku 

Slaměnka Sokolov se připravuje 

na měsíc květen další tradiční výšlap 

pod názvem Seniorská Březovská 

desítka? Akce se již tradičně 

zúčastňuje řada březovských 

příznivců turistiky.

...se po městě i přes opakovaná 

upozornění neustále objevují 

případy nesprávného, 

nedovoleného parkování 

aut v zeleni, na chodnících, 

v nedostatečně širokých ulicích 

apod.? V rámci výkonu služby se 

na tyto případy zaměří strážník 

městské policie, a proto řidiče 

a majitele vozidel upozorňujeme, že 

se nesprávným parkováním vystavují 

možnému postihu. Ze strany 

radnice přitom nadále platí nabídka 

pro obyvatele bytových domů, 

že mohou možnosti parkování 

u svých domů s kompetentními 

pracovníky MěÚ konzultovat s tím, 

že radnice případně pomůže se 

zřízením provizorních odstavných 

míst se štěrkem atd. do doby, 

než v příslušném místě dojde 

na rekonstrukci ulice, která je vždy 

podle možností spojena se zřízením 

řádných parkovišť. Aktuálně radnice 

chystá např. velkou rekonstrukci 

ulice Sklářská s celou řadou 

parkovacích míst a v závěrečné 

fázi již je také projektová příprava 

pokračování na str. 6

několik akcí, které jsou považovány za prioritní, ale 

u nich je předpoklad, že k jejich finančnímu pokrytí 

bude použit zlepšený výsledek hospodaření roku 

2016 po jeho schválení v rámci schvalování závě-

rečného účtu města v prvním pololetí roku 2017. 

Zde předpokládáme, že bude k dispozici dalších 

více než 18 mil. Kč, které k porytí těchto akcí budou 

postačovat. Předběžně lze říci, že zlepšený výsledek 

hospodaření roku 2016 bude tvořen kromě zlepše-

ných příjmů daňových (několik mil. Kč) či vyšších 

příjmů z provozu skládky v Tisové (cca 6 mil. Kč) také 

mimořádným příjmem platby za odnětí rozsáhlé 

výměry zemědělské půdy (průmyslová zóna v režii 

Sokolovské uhelné) – cca 6 mil. Kč, a též z proza-

tím nerozpočtovaných příjmů z prodeje pozemků 

pro výstavbu RD Drahotín (snížených však o odvod 

DPH), a také půjde o některé úspory či nerealizova-

né akce ve výdajích. 

Stávající rozpočet roku 2017 v symbióze s možný-

mi dotacemi a s využitím naspořených prostředků 

z let minulých tak umožňuje nejen efektivní čerpání 

možných dotačních titulů, ale i splnění či přinej-

menším zahájení celé řady investičních akcí, které se 

ještě nedávno řadily spíše do „říše snů“ (viz. např. fot-

balové hřiště, náhradní fotbalová tréninková plocha, 

řada památek, ale i jiných „restů“ v integrovaných 

vsích, zprovoznění kamenické hospůdky apod.). 

Příjmová stránka rozpočtu je nicméně opět nasta-

vena opět velice opatrně. Posilujeme příjmový roz-

počet v reakci na navýšení skutečných daňových 

příjmů v roce 2016, avšak v souvislosti se zavedením 

EET nekopírujeme velmi optimistické daňové výhle-

Město Březová, nám. Míru 230 IČO 00259250

Rozpočet 2017 - rekapitulace 0. rozpočtové opatření
tis. Kč Rozp. skladba:

A. Příjmy celkem 89 012,630
Běžné příjmy roku 89 012,630 Příjmy tř. 1,2,3,4
Přijaté příspěvky a dotace na investice 0,000 Příjmy tř. 4
Příjem z investičního fondu 0,000 23110-2700-0000-4139

B. Výdaje celkem 114 161,339
Běžné výdaje 86 876,339 Výdaje tř. 5
Kapitálové výdaje 27 285,000 Výdaje tř. 6

Příjmy - výdaje -25 148,709

Financování: -18 320,000
 - bankovní úvěry (dok.Výsluní - 18 RD, nové dotační akce) 6 680,000 23110-0000-0000-8123
 - splátky úvěrů (Zasíťování lokality Výsluní - 18 RD) -25 000,000 23110-0000-0000-8124
Použití prostředků předchozích let: 43 468,709
Finanční vypořádání 2016: 30,276 23110-1750/1662-6402/9-5366/4

Použití prostředků předchozích let s FV: 43 498,985

Fondy:
tis. Kč účet rozp. skladba

Sociální fond:
Příjem  - odvod z rozpočtu města (3 % MP) 411,00 23622 1760-6330-4139
Čerpání SF 411,00 23622 dle přílohy
Saldo 0,00

Investiční fond
Příjem z rozpočtu města 0,00
Čerpání investičního fondu 0,00 23640 2700-6330-5345
Saldo 0,00

Fond rozvoje bydlení
Příjmy 0,00 2700-6330-5345
Výdaje 0,00
Saldo 0,00

Příjmy celkem vč. fondů 89 423,630
Výdaje celkem vč. fin. vyp. a fondů 114 602,615
Příjmy - výdaje vč. FV a fondů -25 178,985
Financování vč. FV a fondů 25 178,985

Návrh rozpočtu vychází ze střednědového rozpočtového výhledu schváleného ZM dne:

Návrh projednán v pracovní poradě ZM dne:

Projednal a doporučil ke schválení Finanční výbor ZM Březová dne: 9. března 2017

Projednala a doporučila ke schválení Rada města Březová dne: 13. března 2017 usn. 

Projednalo a schválilo ZM v Březové dne: 27. března 2017 usn. 21/17

Projednáním návrhu rozpočtu v uvedených orgánech byla provedena 
předběžná vnitřní řídící finanční kontrola dle zák. č. 320/01 Sb.

rozpočet města Březová na rok 2017
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rekonstrukce „nešťastné“ ulice 

Okružní.

...se nadále intenzivně pracuje 

na bezbariérovém přístupu 

do budovy naší radnice a také 

pošty? Na budově MěÚ by měl být 

mj. vystavěn výtah, ale je nutno 

provést určité projektové změny 

z titulu vnějších bezbariérových 

cest a přístupů, které jsou nedílnou 

součástí celého projektu. Snahou 

radnice bude příslušnou žádost 

o dotaci podat v tomto roce, vše 

je mj. odvislé od souhlasného 

stanoviska příslušných státních 

orgánů a také od způsobu řešení 

koncepce bezbariérových cest 

a přístupů ve městě.

...město již obdrželo projektové 

zpracování doplňkového oplocení 

u základní školy, s příslušným 

bezpečnostním zařízením, a také 

projekt bezbariérového řešení 

budoucí učebny praktického 

vyučování (kuchyň atd.)? Nyní bude 

odborná agentura zpracovávat 

podklady pro eventuální získání 

dotace v rámci vyhlášených 

dotačních titulů MAS Leader. 

...byly zahájeny další práce 

na revitalizaci tzv. Rudolecké 

rokle, s tím, že je v současné 

době prováděn postupný úklid 

po odlesnění a nyní bude požádáno 

o vynětí z lesního a půdního 

fondu, aby nebylo v budoucnu 

nutno opět tyto prostory 

zalesňovat? V současné době se 

již připravuje projekt a s tím i celá 

řada souvisejících prací, aby bylo 

pokračování na str. 7

Potřebné Provizorium Rozpočet
prostředky 2017 2017

Investiční rozpočet celkem 114 955,00 15 080,00 27 285,00
Stavebnictví - Březová
Sběrný dvůr, přemístění zázemí MH - I. etapa (+PD 420) 8 920,00 420,00 920,00
Tribuny na hřišti FK Olympie 2 500,00 500,00
Rekonstrukce garáže MěÚ vč. PD 2 200,00 1 500,00 2 200,00
MFC Březová - přístavba skladu 1 800,00 1 800,00
Přístřešky na popelnice (15 x) 800,00 800,00
Hřbitov - dlažba kolem kolumbárií, další cesty, přístřešek na dřevo 700,00 700,00
Venkovní herní prvky - obnova 700,00 700,00
Parkoviště pod MFC 500,00 500,00
Tréninkové hřiště FK Olympie - příprava 30 000,00 500,00
Zateplení čp. 213 - rozvody STA, zvonky… 390,00 390,00 390,00
Zateplení MŠ 1 - další práce dle požad. vedení MŠ 330,00 330,00 330,00
Zateplení MŠ 2 - další práce dle požad. vedení MŠ 260,00 260,00 260,00
Úprava vstupu do ZŠ,  výtah, učebna vaření (+ 200 PD) 5 200,00 200,00 200,00
Tenisové hřiště - odrazová stěna 150,00 150,00
Hřiště s um. povrchem Březová - prodl. gabion. zdí 50,00 50,00
Zástavba lokality Výsluní - dokončení (úvěrový limit, předpoklad 2017 cca 1 mil. Kč) 6 680,00 6 680,00 6 680,00
Zateplení čp. 121 + hydroizolace (podmíněno získáním dotace) 4 000,00 0,00
Zateplení čp. 120 + hydroizolace  (podmíněno získáním dotace) 4 000,00 0,00
Zateplení náměstí čp. 136-140  (podmíněno získáním dotace) 7 000,00 0,00
Výtah na budově MěÚ  (podmíněno získáním dotace) 3 000,00 0,00
Revitalizace stávajícího fotbalového hřiště 7 200,00 500,00
Půdní byty - náměstí 
FK Olympie - zařízení k odčerpávaní srážk. vod 500,00
Stavebnictví - Int. oblasti
Restaurace Kamenice - rekonstrukce, vybavení 1 500,00 1 500,00 2 500,00
Rudolec - revitalizace tzv. rokle 700,00 700,00
Kostelní Bříza - oprava barokní kaple (podmíněno získáním dotace) 1 400,00 1 400,00
Rudolec - rekonstrukce čp. 34 (hospoda) 10 000,00
Rudolec - chodník (hospoda, směr Mýtina) 500,00
Projekty, studie - Březová
Kaple na hřbitově 350,00 350,00 350,00
Zateplení hasičské zbrojnice, příst. skladu, garáže, rek. oplocení 200,00 200,00 200,00
Výstavba RD Výsluní - II. etapa (studie, les nad garážemi, hřbitovem) 150,00 150,00
Adaptace malé tělocvičny (studie) 50,00 50,00
Přístavba sprchy u klubovny TK 40,00 40,00
Revitalizace pěší zóny u základní školy
Protihluková stěna u D6 - rozšíření akce ŘSD
Výstavba RD - Štambach (studie)
Prodložení chodníků směr Dolní Rychnov
Prodloužení cesty směr Novina
Územní plán - dokončení 150,00 150,00 150,00
Projekty - int. oblasti
Rudolec - kaplička na návsi 50,00 50,00
Kostelní Bříza - chodník od parkoviště k lesní správě 60,00 60,00
Dopravní prostředky, stroje
Digitalizace kina 1 700,00 1 600,00 1 700,00
Ford Tranzit 900,00 900,00 900,00
Vodní cisterna NAF-4 s příslušenstvím (WAP) 600,00 600,00 600,00
Podzemní kontejnerová stání - PD, ŽoD  (podm. získáním dotace) 1 800,00 0,00
Nový vůz - náhrada Š Octavia 700,00 700,00
Plátno do amfiteátru MFC 100,00
Hasičský vůz 6 000,00
Komunální sekačka Spider 600,00
Ostatní
Odkoupení garáže u Svazarmu 30,00
Odkup pozemků (komunikace Drahotín od BSS - pozastávka) 500,00 500,00
Odkup kruhových objezdů 25,00 25,00

Černá = priorita, zapojuje se
Fialová - priorita, finanční plnění je předpokládáno později, akce bude zařazena po schválení závěrečného účtu 2016
Zelená = zapokuje se, možnost či již příslib dotace (dotace podmínkou realizace)
Žlutá = prozatím projekt pod čarou, předpokládá se realizace dle možností
Zelená na žluté = možnost dotace, případná realizace bude pokryta z úvěru

Investiční rozpočet

dy ministerstva financí (viz řady končících živnostní-

ků apod.). V rozpočtu se také odráží zvýšené příjmy 

i výdaje v oblasti kultury, což je v symbióze s roz-

víjejícím se kulturním životem v novém KD a MFC 

(avšak i zde jsme opatrní, již jsme si ověřili, že někdy 

jde o premiérovou zvědavost a posléze se projeví 

cosi jako „únava z pravidelné nabídky“). Ve výdajo-

vé oblasti sportu pak tvoříme rezervu na slíbenou 

případnou podporu FK Olympie v případě postu-

pu do vyšší soutěže, který se město, resp. městské 

zastupitelstvo, již dříve zavázalo případně finančně 

„pojistit“, aby mohlo vedení klubu operativně druž-

stvo do soutěže přihlásit.

Martin Zubr, ekonom města

rozpočet města Březová na rok 2017
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Zpravodaj města Březová a přilehlých obcí  |  duben 2017

možno požádat o příslušnou dotaci. 

Pro zajímavost, jen projektová 

dokumentace přijde na více než 

100 tis. Kč. V rámci akce by se měly 

revitalizovat stávající rybníčky 

a mělo by být upraveno celé okolí 

rokle i s navazujícími prostory...

...16. března proběhlo pracovní 

jednání zastupitelů města, 

na kterém měli možnost se seznámit 

s budoucími projekty a investicemi, 

plánovanými nejen v tomto roce, 

ale i v dlouhodobějším horizontu? 

Zastupitelé byli též seznámeni 

s návrhem rozpočtu na rok 2017 

a byly i diskutovány náměty, 

připomínky ze života Březové 

a přidružených obcí. Obšírně 

také starosta města M. Bouda 

poinformoval se stavem zpracování 

nového územního plánu.

...hned týž den v odpoledních 

hodinách se zúčastnil starosta 

města dalšího projednání 

s pořizovatelem územního plánu, 

kterým je dle platné legislativy 

obec s rozšířenou působností, tedy 

Město Sokolov? Projednána byla 

celá řada připomínek a námětů 

tzv. dotčených orgánů a bohužel 

je nutno konstatovat, že v celé řadě 

námi navrhovaných podnětů se 

tyto orgány velmi často vyjadřovaly 

negativně. Bude tak velmi obtížné 

obhájit např. další území pro 

výstavbu rodinných domů, turistické 

oživení zaniklých vsí, další rozvoj 

bydlení v přidružených vesničkách 

atd. Připomínky uplatňuje zejména 

úřad CHKO, odbor životního 

prostředí atd. Jedná se tudíž o práci 

velmi, velmi nelehkou a celý územní 

plán bude určitě ještě předmětem 

celé řady jednání, kdy příslušné 

orgány budou muset rozhodnout 

o případném rozporu. Vedení 

města je nicméně přesvědčeno, 

že si Březová do územního plánu 

nevymýšlí žádné megalomanské 

záměry, ale že jde vesměs o rozumné 

návrhy. Co je však horší, v rámci 

pokračování na str. 8

V samém závěru jednání vzali radní na vědomí zá-

pis z pracovního setkání s Policií Sokolov-venkov 

a Městskou policií Sokolov ze dne 20. 2. 2017, In-

ventarizační zprávu za rok 2016, zápis z porady MAS 

Sokolovsko o. p. s. ze dne 7. 3. 2017 a informace 

o průběhu jednání o odkupu nemovitostí v K. Bříze.

3. zasedání Zastupitelstva města Březová se kona-

lo 27. března 2017. Zastupitelé úvodem vyslechli 

zprávy o činnosti rady města a svých výborů, zkon-

trolovali plnění úkolů a vyslechli interpelace ob-

čanů, jejichž předmětem byla především tradiční 

problematika parkování v některých částech města 

či stav komunikací. Starosta města ujistil, že radni-

ce tuto problematiku intenzivně řeší a v současné 

době je další pokrok v této oblasti odvislý mimo 

jiné od rychlosti práce specializovaných projektan-

tů, kteří jsou zase limitováni získáváním stanovisek 

příslušných orgánů apod. 

Pak již zastupitelé přistoupili k projednání jednotli-

vých bodů předložených ke schválení. Prvním z nich 

byl rozpočet města na rok 2017, nad kterým zastu-

pitelé podiskutovali již na pracovní schůzce po jeho 

projednání ve finančním výboru a radě města, a tak 

jej bez delší diskuze schválili, stejně jako pravidla 

rozpočtového procesu v roce 2017. V dalším bodu 

projednali a schválili jednu dohodu o uznání a úhra-

dě dluhu s dlouhodobější splatností, poté vyhlásili 

záměr prodeje některých pozemků, dále schválili 

kupní smlouvu s ŘSD ČR na odkoupení vnitřních 

ploch kruhových objezdů pod Březovou a také po-

dání žádostí o dotace na akce „Výstavba podzem-

ních kontejnerů“ a „Pořízení velkokapacitní cisterny 

pro SDH Březová“. Rovněž odsouhlasili některá po-

třebná usnesení pro jednání orgánů vodohospodář-

ských společností, kde je město společníkem, kdy se 

jednalo především o účetní závěrky a další záležitos-

ti související s uzavřením roku 2016, a také schválili 

financování některých dotačních akcí města, pláno-

vaných k realizaci v roce 2017, prostřednictvím úvě-

ru. V posledních bodech ještě schválili poskytnutí 

dotací na činnost TJ Olympie Březová a FK Olympie 

Březová, kdy fotbalovému klubu zastupitelé schválili 

též podmíněnou dotaci na případné vyšší náklady 

pro případ, že by družstvo mužů postoupilo do vyš-

ší soutěže, a na úplný závěr odsouhlasili zastupitelé 

plán práce finančního výboru pro rok 2017.

V závěru jednání pak ještě starosta města poinfor-

moval zastupitele o dalším průběhu jednání s maji-

telem některých objektů v Kostelní Bříze, který tyto 

nabízí městu k odkoupení.

3. řádné zasedání Rady města Březová se konalo 13. 

března. 

Úvodem radní konstatovali, že aktuálně nebyly ulo-

ženy žádné úkoly, jejichž plnění by bylo třeba zkont-

rolovat. A tak hned přistoupili k bodu Hlavní zprávy, 

v rámci kterého připravili 3. zasedání ZM, projednali 

návrh rozpočtu města na rok 2017, pravidla rozpoč-

tového procesu v roce 2017 a střednědobý výhled 

rozpočtu (rozpočtový výhled) na roky 2018-2021. 

Poté se seznámili se zápisy z výborů a komisí. Na je-

jich doporučení např. schválili vyřazení nepotřeb-

ného majetku města po inventarizaci za rok 2016, 

pronájmy či záměry pronájmu některých pozemků 

a přijali případná doporučení ZM k prodejům nebo 

záměrům prodejů nemovitého majetku.

V bodu Různé potom odsouhlasili několik finanč-

ních příspěvků k příležitosti narození dítěte či 

na krytí nákladů spojených s pohřbem rodinného 

příslušníka, také mj. záměr prodloužení pronájmu 

nebytových prostor v čp. 226, pronájem nebyto-

vých prostor v čp. 155 v ul. Smetanova, některé 

dohody o uznání a úhradě dluhu, úlevu na nájmu 

z nebytových prostor v čp. 131, nám. Míru, do-

poručili ZM přijmout některá potřebná usnesení 

pro Valnou hromadu Vodohospodářského sdru-

žení měst a obcí Sokolovska a obchodní společ-

nosti Sokolovská vodárenská, s. r. o., schválili také 

ukončení nájemní smlouvy na část pozemku p. č. 

421/45 v k. ú. Březová a záměr pronájmu této části 

pozemku, ZM doporučili schválit kupní smlouvu 

s Ředitelstvím silnic a dálnic na odkoupení po-

zemků („vnitřků“ kruhových objezdů), schválili též 

smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení 

věcného břemene služebnosti na pozemky v k. ú. 

Tisová, vybrali zhotovitele akcí „Digitalizace kina 

Březová“ (společnost AV MEDIA a.s.), „Březová – sta-

vební úpravy garáží za MěÚ“ (společnost BAUPORT 

s.r.o.) a „Multifunkční centrum Březová – přístavba“ 

(Sergej Pajtaš, Sokolov). ZM doporučili odsouhlasit 

podání žádosti o dotaci na výstavbu podzemních 

kontejnerů a na pořízení velkokapacitní cisterny 

pro SDH, ještě pak schválili prodej nevyužitého pó-

dia v majetku města obci Šabina a prodej služeb-

ního vozidla Ford Tranzit v rámci obálkové soutěže 

a nakonec schválili ještě příkazní smlouvy na akce 

„Snížení energetické náročnosti – Zateplení budov 

nám. Míru čp. 136-140 Březová“, „Snížení energetic-

ké náročnosti – Zateplení budovy čp. 121, Komen-

ského, Březová“ a „Snížení energetické náročnosti – 

Zateplení budovy čp. 120, Komenského, Březová“.

z jednání zm a rm
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nového projednávání územního 

plánu často nejsou akceptovány ani 

záležitosti vyplývající ze stávajícího 

schváleného platného územního 

plánu, což je snad největší paradox. 

...byl definitivně ukončen 

restaurační provoz v rudolecké 

hospůdce? Stávající dohoda 

nájemnce s radnicí byla do konce 

měsíce března. Nyní je snahou 

radnice vyřešit případné další 

budoucí provozování, byť částečně 

provizorní, neboť je připraven 

projekt na celkovou rekonstrukci 

celého objektu. Stavebním 

technikem bude ještě posouzena 

možnost částečné opravy stávající 

restaurace a přilehlých prostor, 

protože rudolecká hospůdka 

evidentně místním občanům 

schází.

...bylo uskutečněno setkání se 

zástupci klubu Team Bike Březová 

a zástupci cyklotrialového dění 

organizovaných pod cyklistickým 

svazem, kde se jednalo o přípravě 

společného cyklistického dne? 

Na Březové by totiž měla počátkem 

měsíce června proběhnout soutěž 

v horských kolech a zároveň soutěž 

v trialu (soutěž UCI). 

...se radnici vskutku příliš nelíbí 

výkop u stávajícího MFC, kdy se 

stále řeší problém zatékání spodní 

vody do prostor kulturního domu? 

V rámci záruky dodavatel stavby 

přislíbil tuto závadu opravit, avšak 

přes několikeré zásahy se jeví, že 

průnik vlhkosti do budovy stále 

trvá. Objevují se však také závady 

na budově z první etapy, kdy se také 

uskutečnilo jednání s dodavatelem 

a byl dohodnut společný postup, 

jak tyto záležitosti řešit. Problémem 

je v tomto případě mj. propadlá 

dlažba u parkoviště, závady 

na fasádě atd.

...20. března se uskutečnilo jednání 

s vrcholným managementem 

firmy A.S.A, provozující skládku 

na Tisové? Město bylo informováno 

pokračování na str. 9

I v dubnu samozřejmě pokračuje promítání kina 

Admira. Pro dětské filmové nadšence a fandy 

snímků Zdeňka Trošky jsme připravili na neděli 

9. dubna českou rodinnou komediální pohádku 

„Strašidla“ a na neděli 23. dubna známou českou 

pohádku „Anděl Páně 2“, což byl nejúspěšnější 

snímek loňského roku. Všechna dětská promítání 

začínají vždy v 15 hod. Vstupné činí 30 Kč. Pro do-

spělé jsme přichystali na duben celkem dva tituly. 

Ve čtvrtek 20. dubna půjde o americké válečné 

historické drama „Hacksaw Ridge: Zrození hrdiny“ 

od známého amerického režiséra a herce Mela 

V březnu se v prostorách KD a MFC uskutečnila 

celá řada různorodých akcí. Tou stěžejní bylo zcela 

jistě oblíbené Setkání harmonikářů a heligonkářů. 

Během března se v KD dále uskutečnily závěrečný 

ples studentů ISŠTE Sokolov, burza dětského oble-

čení, trénování paměti, gymnastické závody či tur-

naj dětí ve florbale. Velkou akcí městské knihovny 

byla také Noc s Andersenem. Ve čtvrtek 23. března 

se v kinosále uskutečnilo také okresní vyhlašová-

ní nejlepších sportovců, které moderoval známý 

sportovní komentátor Štěpán Škorpil. Po vyhod-

nocení následoval v malém sále slavnostní raut. 

V dubnu chystáme v KD a MFC zejména jednu 

velkou akci, a to zábavnou talk-show s režisérem 

Zdeňkem Troškou. Pořad se uskuteční v pondělí 

3. dubna od 19 hodin ve zdejším kinosále, který 

je již beznadějně vyprodán. Pro dětské diváky se 

dále na neděli 30. dubna připravuje loutkové di-

vadlo z Karlových Varů s pohádkou „Drak Mrak“. 

Představení určené pro děti od 3 let se uskuteční 

v loutkovém sále od 15 hod. a vstupné činí 30 Kč. 

Vstupenky je možné si zakoupit v Městské knihov-

ně od 10. dubna. Kromě výše zmíněného se v pro-

storách KD a MFC dále uskuteční gymnastické 

závody Karlovarského kraje (8. dubna), krajská liga 

turnaje ve volejbalu (9. dubna), kino má samozřej-

mě připraveno promítání a také chystáme divadel-

ní představení pro mateřské školy.

co nového v Kulturním domě a MFC? 

  VyHODNOCENí SPORTOVCů MODEROVAL ZNáMý 
TELEViZNí SPORTOVNí KOMENTáTOR šTěPáN šKORPiL

 SETKáNí HARMONiKářů A ZAPLNěNý SáL MfC BřEZOVá
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o výhledu budoucího provozu 

i o aktuální problematice. Opět 

je třeba si připomenout, že se 

neodvratně blíží doba, kdy stávající 

provoz jak z důvodu chystané 

změny legislativy, tak i vlivem 

konkurenčních projektů již nebude 

generovat dosavadní každoroční 

nadstandartní příjmy rozpočtu 

našeho města.

...se již provádí finální úpravy terénu 

v lokalitě pro výstavbu RD Výsluní? 

Zřízena byla mimo jiné také tzv. 

obslužná cesta ke zpřístupnění 

kulturně rekreační části v této 

lokalitě, kde byla upravena nivelita 

a zpevnění novým posypovým 

materiále.

...22. března proběhlo další jednání 

komise pro řešení pohledávek 

města? Tentokrát se komise 

zaměřila na neplnění tzv. dohod 

o uznání a splácení dluhu, dále 

se řešily pohledávky z poplatku 

za systém sběru odpadů (přičemž 

tyto jsou v rámci regionu jedny 

z nejnižších!) a byly také prověřeny 

úhrady za pronajaté pozemky. Celá 

problematika je velmi náročná, 

existuje např. celá řada občanů, 

kteří jsou k pobytu přihlášeni 

na adrese radnice a je proto velmi 

problematické jim doručovat 

např. vymáhací korespondenci. 

Trend je naštěstí takový, že dluhy 

ve velké míře udržují zejména „stálí“ 

jednici a nových neplatičů alespoň 

prozatím dramaticky nepřibývá.

...proběhla schůzka se zástupci 

fotbalového klubu, kde byla 

projednána problematika činnosti 

FK Olympie ve vztahu k údržbě 

a provozu stadionu a též k systému 

trénování, aby stávající travnatá 

plocha před rekonstrukcí byla co 

nejvíce šetřena, s tím, že se bude 

více využívat školní hřiště či tzv. 

umělka? Zároveň bylo provedeno 

kompletní zmapování stavu celého 

areálu, a tak vyplynulo, kde bude 

třeba provést celou řadu dílčích 

pokračování na str. 10

Gibsona. Druhým filmem pro dospělé bude česká 

romantická komedie „Pohádky pro Emu“. Promítá-

ní proběhne ve čtvrtek 27. dubna a v hlavních ro-

lích se představí Ondřej Vetchý a Aňa Geislerová. 

Oba tituly začínají vždy v 18 hodin a vstupné činí 

60 Kč. Rezervace lístků probíhá v Městské knihov-

ně. Více informací naleznete na plakátech, webu 

či facebooku kina Admira.

Městská knihovna Březová chystá na měsíc du-

ben akci s názvem, „Kvílení s Hankou“, která se 

uskuteční ve čtvrtek 6. dubna od 17 hod. V rámci 

programu se přítomní naučí od Mgr. Hanky Kadle-

cové techniku vytváření dekorací zvanou Quilling. 

Vstup na akci je zdarma.

Z nejnovějších událostí v KD a MFC lze zmínit 

např. přípravy dalšího divadelního představení, 

tentokrát komedie sokolovského ochotnického 

souboru Konvalinky, které se uskuteční ve čtvr-

tek 11. května. Pokračují také koordinační práce 

na oslavách dětského dne, na dalším ročníku 

KRIMIFESTU, který se letos uskuteční na podzim 

a bude doplněn o souběžnou akci s názvem Tý-

den policie ČR. Součástí akce bude letos např. stá-

lá výstava s výkladem o historii bezpečnostních 

sborů, dopoledne pro žáky ZŠ a SŠ, odpoledne 

a o víkendu pro veřejnost, beseda organizovaná 

PČR se žáky ZŠ a SŠ zaměřená na prevenci, před-

náška vtažená ke zdejšímu regionu a kriminalisti-

ce, výstava a ukázky z vozového parku a techniky 

PČR (příp. armádních a historických vozů), kon-

cert Hudby Hradní stráže a Policie ČR, koncert 

Tomáše Savky, beseda (talk-show) se známým 

hercem a samotné promítání.

Nově se také pracuje na malém country-folkovém 

festivalu, který proběhne v amfiteátru v KD a MFC 

na přelomu srpna a září.

Mgr. Michal Bedeč

vedoucí KD a MFC

Město Březová nabízí hned několik možností, jak se 

nechat informovat v pohodlí domova. První z nich je 

informace prostřednictvím SMS. Nechte si o všech 

kulturních, sportovních či společenských akcích 

(a zároveň také o ostatním dění ve městě) zasílat 

informační SMS. Tato služba je zcela zdarma, stačí 

nahlásit své mobilní telefonní číslo na sekretariát 

MěÚ Březová (sl. Veronika Doudová, email: doudo-

va@mu-brezova.cz, mobil: 602 656 630, pevná linka: 

352 633 563).

chcete mít aktuální přehled o kulturních 
a sportovních akcích či o dalším dění ve městě?

Druhou možností je nechat si zdarma zasílat 

na emailovou adresu měsíční přehled kulturních, 

sportovních a společenských akcí konaných v Kul-

turním domě a Multifunkčním centru Březová. Vaši 

emailovou adresu nahlaste vedoucímu KD a MFC 

(Mgr. Michal Bedeč, email: bedec@mu-brezova.cz). 

Od následujícího měsíce budete zařazení do mailing 

listu, ve kterém bude dostávat pravidelné přehledy, 

od programů kina, přes divadla či sportovní akce 

na velkém sále. To vše také zdarma.                             -r-

Diakonie Broumov již nebude pořádat humani-

tární sbírky. Upozorňujeme proto občany, aby se 

na konání těchto sbírek nespoléhali v souvislosti 

s vyřazováním nepotřebného šatstva. Pro odložení 

nepotřebných věcí ze svých šatníků mohou vyu-

diakonie už nebude pořádat sbírky

žít příslušné kontejnery na šatstvo. Jeden je u po-

travin na náměstí u kontejnerů na tříděný odpad 

a druhý v ulici Komenského. 

-lf-

Radnice bohužel nebyla úspěšná s žádostí o dotaci 

na revitalizaci stávajícího fotbalového hřiště.  Bude 

se tedy snažit podat další žádost a uspět v dalším 

kole v tomto roce. Vzhledem k obrovskému převisu 

dotačních žádostí město také prozatím nezískalio 

dotace na fotbalová hřiště prozatím nevyšly

dotaci na novou tréninkovou fotbalovou plochu, 

takže i zde bude radnice o dotaci žádat opětovně 

v nejbližším možném vyhlášeném termínu.

-r-
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kde statečně vyšplhali všech 150 schodů na rozhled-

nu. Příjemným zpestřením v areálu rozhledny byla 

minizoo, která chová mj. i krásného bílého páva. 

A protože po celou dobu výletu počasí vydrželo, nic 

nebránilo tomu si cestu dolů sejít po svých. Všichni 

účastníci včetně učitelského doprovodu si výlet užili 

a těší se na další podobné zážitky. 

Za ZŠ M. Mrázková

V úterý 14. 3. se žáci šestého a sedmého ročníku vy-

dali na výlet do Karlových Varů. Nejprve se děti po-

kochaly krásami karlovarské kolonády a poslechly si 

několik informací o zdejším Vřídle. Následovala výsta-

va o čínské terakotové armádě, která děti obohatila 

nejen vystavenými exponáty, ale i doprovodným do-

kumentem plným zajímavých informací. Po zhlédnu-

tí výstavy všichni absolvovali jízdu lanovkou na Dianu, 

pokračování na str. 11

úprav. Součástí jednání byly 

také informace o stavu realizace 

budoucích investic, žádostí 

o dotace atd. V neposlední řadě 

bylo projednáno i organizační 

zabezpečení letošního „kulatého“ 

výročí založení FK Olympie.

...28. března proběhlo v prostorách 

bowlingu společenské setkání 

stávajících i bývalých učitelů 

a provozních zaměstnanců ZŠ 

Březová u příležitosti Dne učitelů? 

knihovna připomíná 
významná výročí 

duben 2017
5. 4. 1997 zemřel František Kožík, 

spisovatel, (nar. 16. 5. 1909) – Kryš-

tof Harant, Synové hor, Rytíř smutné 

postavy, Zákon věrných strážců aj.

12. 4. 2007 zemřel Karel Štorkán, spi-

sovatel a scenárista (nar. 5. 5. 1923) 

– Když chytal Plánička, My ztrace-

ný holky, Půlnoční kolona, Kvočny 

a král, Milión, Muž k zastřelení, Roz-

hodnutí, Sbohem maturito a mno-

ho jiných

13. 4. 2007 zemřel Václav Žilka, flét-

nista a hudební pedagog (nar. 19. 9. 

1924)

14. 4. 1922 se narodila Stella Zázvor-

ková, herečka (zemř. 17. 5. 2005) – 

Hodíme se k sobě miláčku?, Anděl 

na horách, Zaostřit prosím!, Arabela, 

Rumburak, Pelíšky, Román pro ženy, 

Kytice, Mach a Šebestová a mnoho 

jiných

16. 4. 1882 se narodil Jaromír John 

(vlastním jménem Bohumil Marka-

lous), spisovatel, novinář, výtvarný 

kritik a estetik (zemř. 24. 4. 1952) – 

Humoresky, U táborového ohně, 

Pampovánek, Moudrý Engelbert, 

Stará láska, Kapitán Sekvenc

18. 4. 1937 se narodil Jan Kaplický, 

architekt (zemř. 14. 1. 2009), 80

20. 4. 2002 zemřel Vlastimil Brodský, 

herec (nar. 15. 12. 1920) – Ostře sle-

dované vlaky, Naděje má hluboké 

dno, Návrat ztraceného ráje, Tažní 

výlet do karlových Varů
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ti letech vyhrála Wolfův Prostějov v recitaci. Hostuje 

v Národním divadle. Spolupracuje s panem Jiřím 

Halberštátem jak na svých knihách, tak na různých 

vystoupeních. A právě ona jednotlivá vystoupení 

zhodnotila a dětem poradila. Její hodnocení bylo 

přínosem nejen pro žáky, ale i pro učitele. Naše re-

citátory velmi chválila a v některých viděla výborné 

talenty.  Přesto na sobě ještě musí pracovat. 

Všem děkujeme za vzornou reprezentaci školy a tě-

šíme se na další ročník soutěže.

Za ZŠ H. Baláková

Okresního kola recitační soutěže se zúčastnili žáci 

prvního stupně – Viktorka Zímová, Robík Böhm, Ju-

linka Nikodémová, Adámek Oulehla, Adélka Ryvo-

lová, Dan Köhler, Nella Sacherová a Eliška Kolářová.

Díky iniciativě pana Jiřího Halberštáta se asi sedm-

desát recitátorů sokolovského okresu setkalo 16. 

března 2017 v DDM v Sokolově. 

Porotu v kategorii mladších žáků tvořily paní učitel-

ky Mgr. Michaela Čermáková, Mgr. Jana Kocifajová 

a MgA. Hana Militká. 

Hana Militká je herečka a spisovatelka. V devatenác-

pokračování na str. 12

ptáci, Dívka se zázračnou pamětí, 

Život na zámku, Příliš hlučná samo-

ta, Babí léto, Lišák aj.

21. 4. 1947 se narodil Jaroslav Hutka, 

zpěvák, 70

25. 4. 1942 se narodil Josef Dvořák, 

herec – Nemocnice na kraji města, 

Rozpaky kuchaře Svatopluka, Hřbi-

tov pro cizince, Arabela, Osmy, Mar-

né cesty holubů aj.

27. 4. 1882 se narodil Jaroslav Ben-

da, malíř (12. 1. 1970), 135

27. 4. 1967 zemřel Karel Hladík, so-

chař (nar. 27. 6. 1912), 50

27. 4. 2007 zemřel Svatopluk Beneš, 

herec (nar. 24. 2. 1918) – Ohnivé 

léto, Studujeme za školou, Pacient-

ka Dr. Hegla, Pohádka máje, Noční 

motýl, Neviděli jste Bobíka?, Průlom, 

Člověk proti zkáze, Hotel Herbich, 

Želary a mnoho jiných

29. 4. 1857 se narodil František On-

dříček, houslista (zemř. 12. 4. 1922), 

160

30. 4. 1912 zemřel František Kmoch, 

kapelník a lidový skladatel (nar. 1. 8. 

1848), 105

nekoktám, čtu! - 
krajské kolo

Do třetího ročníku čtenářské sou-

těže Nekoktám, čtu!, se v letošním 

roce zapojilo 15 knihoven a soutě-

žilo celkem 165 žáků 4. a 5. tříd zá-

kladních škol. 

V pátek 3. března 2017 jsme se s na-

šimi výherci  městského kola Eliškou 

Kolářovou a Jiříkem Ohnesorgem 

zúčastnili krajského kola této sou-

těže v Krajské knihovně v Karlových 

Varech. Soutěžilo celkem 30 děti, 15 

z každé kategorie. 

Jiřík četl krátký úryvek z knihy Kris-

tian a kocour Teo a Eliška úryvek 

okresní kolo recitační soutěže
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měřuje na zvýšení povědomí o správném třídění 

a recyklaci odpadu. Žáci se od lektorů dozvěděli (či 

spíše připomněli), jak, kam a proč se odpad třídí a co 

se z něj dále vyrábí. Podívali se na vzorky recyklova-

ných materiálů a vyzkoušeli si správné třídění. Akce 

se zúčastnili postupně všichni žáci školy a doufáme, 

že jim to pomůže k odpovědnému chování v bu-

doucnosti.

Za ZŠ Š. Krausová, koordinátorka EVVO

Do naší školy po letech opět zavítal Tonda Obal 

na cestách. Tento školní vzdělávací program v rámci 

informační kampaně společnosti EKO-KOM se za-

Mladší dívky předvedly tento měsíc v basketbalu 

v rámci ligy škol excelentní výkon. Podařilo se jim 

vyhrát okrskové kolo, postoupily z kola okresního 

jako stříbrné a v krajském kole vybojovaly bronzo-

vou medaili. Moc gratulujeme a děkujeme za repre-

zentaci školy bojovnému družstvu ve složení: Aneta 

Hradská, Adéla Trägerová, Pavlína Hrbáčková, Adéla 

Kuchtová, Markéta Martínková, Adéla Valachová, Sa-

bina Bláhová, Nikola Vostrá a Tereza Včeláková. 

Za ZŠ Š. Krausová

z knihy Karel a rytíři. Musíme kon-

statovat, že porota to neměla vůbec 

jednoduché, čtenáři byli všichni 

moc šikovní a rozhodnout o tom 

nejlepším bylo velmi těžké. Eliška 

i Jiřík se umístili na 7. – 15. místě. 

Oba mají náš velký obdiv. Těšíme se 

na další ročník soutěže.

Míša a Míša

potíže s pamětí
Každému se občas stane, že mu 

vynechá paměť. S postupujícím vě-

kem se takové situace opakují stále 

častěji a jsou nepříjemnější. Právě 

z tohoto důvodu uspořádala Měst-

ská knihovna v Březové Lekci tré-

nování paměti v rámci Národního 

týdne trénování paměti a pozvala 

na ni zájemce.

Sešli se zástupci mnoha věkových 

kategorií – od těch, kteří ještě ne-

dávno byli „náctiletí“ a paměť jim 

jistě dobře slouží, až po ty, kteří 

si nesou už značný počet křížků 

na hřbetě. Všichni se dozvěděli 

podstatné informace o mozku, 

jeho funkcích a činnosti a mohli 

si vyzkoušet některé praktické po-

stupy i se zapojit do tréninkových 

aktivit.  To vše nabídla lektorka 

Štěpánka Götzová, DiS., trenérka 

paměti 2. stupně.

pokračování na str. 13

basketbalový úspěch

tonda obal na cestách
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Janovskou zavzpomínaly na masopust a nakreslily 

klauna. S paní vychovatelkou M. Birošovou se pro-

táhly při různých sportovních hrách.

Díky zaměstnancům školní jídelny si budoucí žáčci 

pochutnali na zdravé svačince.

Jako odměnu za školní práci děti dostaly záložky 

do knihy a reflexní pásky s logem naší školy pro lepší 

bezpečnost při pohybu venku. Svůj den si děti užily 

a ze školy odcházely velmi spokojené.

Odpoledne se pak dveře školy otevřely ještě jednou. 

Tentokrát si přivedli předškoláčci i svoje rodiče. Ti si 

mohli školu prohlédnout za asistence učitelek z prv-

ního stupně a u kávy si popovídat s panem ředite-

lem či paní zástupkyní. Děti navštívily i kroužek ang-

lického jazyka paní učitelky J. Fajtové, kde společně 

vedly anglicko-český rozhovor.

Letošní „Školkový den“ proběhl 21. března v dopo-

ledních i odpoledních hodinách.

Předškoláky a jejich paní učitelky z mateřských škol 

z Březové, Citic a Dolního Rychnova přivítal pan ředi-

tel Mgr. Jiří Daneš v lobby naší školy. Do dopolední-

ho programu uvedly všechny přítomné malé mažo-

retky pod vedením trenérky K. Kozlové. Žákyně 9.A, 

pro tento den v roli hostesek, provedly jednotlivé 

skupiny připravenými stanovišti. Děti si vyzkoušely 

práci na interaktivní tabuli u paní učitelky M. Vese-

lé, kde jim se zábavnými pracovními listy pomáhali 

druháci. Prvňáčci paní učitelky J. Lászlóové si zahráli 

na učitele a se svým předškolákem pracovali u tabu-

le i v lavici. Bylo úžasné pozorovat tuto spolupráci 

a vzájemnou toleranci.

V družině si děti společně s paní vychovatelkou M. 

Závěrečná zpráva zní: Potíže s pa-

mětí se dají řešit. A nejste na to 

sami. Jsou odborníci, kteří ukážou, 

jak na to. Stačí jen chtít a najít si pra-

videlně chvíli času. Pak se trénování 

paměti může stát i dobrou zábavou.

Míša a Míša

beseda se 
spisovatelem 

v městské 
knihovně

V knihovně se 13. 3. konala bese-

da se spisovatelem Janem Opat-

řilem. Představil nám svoji knížku 

o Kapříkovi Metlíkovi. Z první kníž-

ky nám také přečetl dvě kapitoly. 

Hlavní hrdinové této knížky se 

jmenují Metlík, Šupinka a Břéťa. 

První knihu KAPŘÍK METLÍK NOVÝ 

DOMOV začal psát v 16 a dopsal 

ve 22 letech. Tato kniha má 4 díly. 

Jan Opatřil si každou knihu sám 

ilustruje a každou jiným stylem. 

První díl pastelkami, druhý díl 

temperami... Janovo koníčkem je 

rybaření a to ho do určité míry in-

spirovalo k napsání jeho knih.

Knížka je určena pro mladší čtenáře.

Za zúčastněné se se svými zážitky 

podělila a článek napsala 

Nellinka Sacherová, 4.tř ZŠ.

školky v naší škole
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S dětmi se rádi znovu setkáme u zápisu do 1. tříd 

dne 4. dubna a věříme, že jsme je dobře namotivo-

vali ke vstupu do naší školy.

Za ZŠ H. Baláková, koordinátorka projektu

ať se 
propadnu!

2. března 2017 přinesl Sokolovský 

deník zprávu, že silný vítr posledních 

dnů vyvrátil v Mariánských Lázních 

dosud největšího známého tzv. „Krále 

smrků“ Slavkovského lesa.  Kromě 

úvah, co se podnikne s vývratem, se 

naskýtá možnost, že novým králem 

a největším smrkem Slavkovského 

lesa bude nejpravděpodobněji 

„Sychravův smrk“, rostoucí při cestě 

mezi Dolními a Horními Lazy. 

To je kousek od nás, od našich 

katastrálních hranic. Jednak se 

k němu pohodlně dostaneme 

po lesní cestě asi 1,5 km z Dolních 

Lazů po pravém břehu potoka. Nebo 

dál po asfaltové silnici, až uvidíme 

pod cestou opravenou starodávnou 

kapličku. 150 metrů neupraveným 

terénem na západ od kapličky přes 

potok stojí tento velikán.

Kaplička a její okolí si zahrálo též 

ve filmu „Sedmého dne večer“, 

stejně jako náves a hospoda 

na Kostelce. Ale mně se tato místa 

připomínají množstvím srnčí, jelení 

a černé zvěře, která tu žije. Ať 

sledované či ulovené. 

Jednoho roku, tuším, že v roce 

1986, začátkem měsíce srpna, 

přijela skupina tradičních, stálých 

hostů k lovu posledních srnců. Byli 

ubytováni na zámečku na Kladské. 

Někteří naši lovečtí průvodci odjeli 

domů k rodině, několik nás zůstalo 

jako společnost hostů.   Při večerním 

posezení dobré náladě přispívalo, 

že se podařilo každému jednoho 

srnce úspěšně ulovit.

Při popisech mnoha lovů menší 

rtuťovitý lovec hýřil spoustou 

dobrodružných příhod, které 

potvrzoval slovy:  „Ať se propadnu, 

jestli to není pravda!“  A oklepal 

oharek doutníku. Příhody to byly 

skutečně fantastické. Některé 

z exotické přírody a některé 

na hraně lidského chápání. A vždy: 

„Ať se do země propadnu, jestli to 

Projekt „Den školek“ se vydařil. Děti různých věko-

vých kategorií si navzájem pomáhaly, vzájemně se 

o sebe postaraly, jeden od druhého něco odkoukal 

a společně se učily. Dokázaly si  podat pomocnou 

ruku a tu ruku přijmout. 
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není pravda!“.

Následující pondělí hosté z Kladské 

odjeli a já jsem se mohl věnovat 

individuálnímu lovu jelení zvěře. 

Hodně jsem k tomu využíval právě 

místo u kapličky na Lazech, kde 

zvěř má klid od dopravního ruchu 

a od turistů. Za časného večera 

vychází ze souvislých lesních 

komplexů na pastvu do sousedních 

obilních lánů rozkládajících se kolem 

Horní a Dolní Žitné a na pastvě se 

zdržuje až do ranního světla, kdy se 

jen nerada vracívá do stínů lesních 

houštin. To je nejvhodnější příležitost 

pro myslivce a mysliveckého 

hospodáře pozorovat množství 

a kvalitu jednotlivých druhů zvěře. 

Zjistit raritní trofeje, posuzovat věk 

zvěře a zároveň zjistit, kde zvěř 

nejčastěji pobývá a ve kterou dobu. 

To vše naši myslivci dělají proto, 

aby v době, kdy přijede správný 

a solventní lovecký host, s jejich 

doprovodem mohl ulovit lovného 

(nikoli chovného) jelena či srnce.  

Takže začátkem srpna jsem už 

o půl čtvrté ráno seděl na posedu, 

kousíček nad kapličkou, kde místo 

dnešní zaplevelené a zarůstající 

pastviny se vlnilo dozrávající žito.

Jak se rozednilo, pozoroval jsem 

v protější stěně lesa dva nebo tři kusy 

srnčího, ale kromě šumění potoka 

z údolí se nic nedělo. Ještě jednou 

jsem dětským bublifukem prubnul 

směr vánku. Zatažená obloha 

nedávala naději na slunečné ráno. 

Asi po dvou hodinách se na protější 

straně pole namísto srnčího objevili 

dva jeleni špičáci. Když jsem pomalu 

zvedl dalekohled, viděl jsem už 

další zvěř. Statná laň vedla skupinu 

sedmi či osmi kusů laní, kolouchů 

a špičáků, kteří šli v řadě za sebou 

pomalým krokem žitným polem 

přímo kolmo k mému posedu. 

Přestože byli v dobré kondici, 

z obilí jim vyčnívaly jen hlavy, občas 

některá zmizela, jak si ještě narychlo 

uškubla poslední sousto. Klidně 

pokračování na str. 16

ky (jak jinak než také v převleku). Po masopustních 

koblihách se jen zaprášilo a námořníci a piráti se oli-

zovali až za ušima.

Nesmíme zapomenout poděkovat knihovnici Míše, 

která se postarala všemi smysly o nevšední a hlubo-

ký zážitek. 

Všechny zážitky jsou zaznamenány na výtvorech 

dětí, které knihovnice vystavily v prostorách kultur-

ního domu. 

Přijďte se všichni podívat a načerpat atmosféru moř-

ských dálek. Stojí to za to.

Libuše Minaříková, MŠ Komenského

Letošní masopust se v naší školičce nesl v duchu ná-

mořnickém a pirátském. Každou chvíli se ze tříd ozý-

val pokřik „jo, ho, ho,“ písničky o námořnících nebo 

pirátech. V jídelníčku naší kuchyně nemohl chybět 

špenát pro Pepka námořníka, který společně s pirá-

ty z Karibiku a Jackem Sparrowem vládl v naší škol-

ce. Děti si společně postavily loď z velkých kostek, 

a pak hurá na moře. Během celého týdne si hrály 

s pískem, mušlemi a kamínky, zdobily loďky, parníky, 

malovaly moře, lodě, námořníky, a těm také zdobily 

trička různými technikami.

Před poledním odpočinkem jsme si četli knihu Jiří-

ho Kafky Hup a Hop na moři a pokaždé jsme byli 

zvědaví, s čím dva opičáci opět překvapí kapitána 

Velrybu a kormidelníka Rybičku. Vše vyvrcholilo 

krásným karnevalem. Nejprve nás pobavilo divadlo 

Řimbaba a pak už všichni zpívali, tančili, námořníci 

vedle pirátů, plavčíci s vílami Zvonilkami. 

A jak to bylo nakonec? Samozřejmě na konci bývá 

sladká tečka. A o tu se postaraly naše milé kuchařin-

námořníci pozor, vyplouváme!
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prošli jen několik kroků kolem 

posedu, plavně se přehoupli přes 

silničku, zašuměli ve vodě potoka 

a nebyli.

Přede mě do žita již vstupovala další 

jelení zvěř. Na první pohled stará 

hranatá laň a těsně s ní drobný, 

hubený kolouch s malou hlavou. 

Laň cestou dvakrát zastavovala 

a na koloucha čekala. Když byli asi 

třicet kroků ode mě a na místě bylo 

žito řidší, připravil jsem se k ráně 

a slabě jsem pískl.  Laň pátravě 

zvedla hlavu a zastavila. Kolouch 

za laní uhnul stranou a taky se 

zastavil. Tím mi odhalil komoru, 

a přestože jsem ji v řídkém obilí víc 

tušil, než viděl, střelil jsem. Kolouch 

značil trefenou ránu a rozeběhl 

se obilím k okraji pole, ale jen pod 

krajní větve prvního smrku. Ještě 

v hlomozu výstřelu jsem přebil 

vystřelenou patronu a připravil 

druhou ránu. Ale laň odběhla obilím 

na druhou stranu žitného pole. Tam 

dobu postávala mimo dostřel a pak 

se zvolna pustila po stopách, kudy 

před nedávnou dobou procházela 

ostatní jelení zvěř obilím směrem 

ke mně. Pátravě nastražené slechy 

a trhavé pohyby hlavy svědčily, že 

pátrá po kolouchovi. To už jsem 

si mířil, ale z laně byla ve vysokém 

obilí vidět jen hlava a kousek krku. 

Přitom jsem si ji nechtěl pustit 

příliš blízko k sobě, aby nedošla až 

na místo nástřelu. Světla bylo dost. 

Hrot puškohledu zamířil na krk laně. 

Oblak ranní rosy setřesený z klasů se 

vznesl jako opar nad polem a nastal 

klid. Žádný odskok. Žádný úprk. 

Žádné odkazování. 

V ten moment jsem si podvědomě 

připomněl: „jako by se do země 

propadla“. I tak jsem byl sám se 

sebou spokojen. Ulovil jsem starou 

laň a slaboučkého koloucha, 

který by zřejmě zimu nepřečkal. 

Úplně vzorný průběrný odstřel. 

Ještě chvilku jsem si přemýšlel 

na posedu, pak jsem došel napřed 

5. Daniš/Schneiderová, Březová

6. Kašparovi, Březová

7. Kaiser/Krytinářová, Sokolov

8. Suchý/Peschelová, Březová 

Tohoto turnaje se účastnilo 18 párů, což je vysoký 

počet. Favoritem turnaje byl pár Lelek/Hornerová, 

který také v prvních kolech naházel vždy nejvíce 

bodů. Ve finále se jim ale vůbec nedařilo, a tak skon-

čili až na 3. místě. Překvapením turnaje bylo umíst-

nění páru Szolar/Francová, kteří obsadili 2. místo. 

Určitým zklamáním bylo umístnění páru Kašparovi 

a také páru Kaiser/Krytinářová. Celý turnaj organi-

začně zajistili Lukáš Szolar a Pavel Suchý.

-ps-

Dne 11. 3. 2017 sportovní komise uspořádala v MFC 

Březová již 5. ročník bowlingového turnaje párů 

O putovní pohár starosty města. Celkem se přihlá-

silo 18 párů z Březové a okolí. Tyto páry se utkaly 

dvoukolově o postup do osmifinále, kde se nejlep-

ších 16 párů utkalo o postup mezi 8 nejlepších párů, 

které sehrály další kolo o postup do semifinále a po-

slední nejlepší 4 páry hrály dvoukolově a celkové 

umístnění turnaje.

Výsledky turnaje:

1. Kalous/Mlejnková, Sokolov

2. Szolar/Francová, Březová 

3. Lelek/Hornerová, Březová

4. Horner/Rádlová, Sokolov

turnaj párů v bowlingu
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ke kolouchovi, vyvrhnul vnitřnosti 

a vydal se do obilí k lani.

Obilím byly jasně znát vyšlapané 

cesty, jedna širší stezka, další dvě 

souběžné stezky, kudy jeleni 

pravidelně přetahují na noc do polí 

a zpět do lesů. Prošel jsem pátravě 

pěšinou až k protější stěně lesa, pak 

trochu klikatě zpět, a nic. Znovu 

jsem zašel do středu pole, kde 

jsem předpokládal místo nástřelu, 

a začal jsem hledat v kruzích. Byl 

jsem čím dál nervóznější. Tak jasná 

trefa, na tak jasnou dálku, co se 

stalo špatně? Přece se nepropadla 

do země? Až jsem se vrátil na posed, 

znova jsem si promítl, kudy laň šla 

s kolouchem a kudy šla už sama 

a kam jsem na ni asi střelil. Když šla 

sama, šla obilím úplně jinou trasou! 

Tím, že jsem si ji vedl na mušce, 

jsem to přestal vnímat. Obilí tam 

bylo také vyšší než jinde. Z posedu 

jsem si určil přesnější směr hledání. 

Žito zde bylo jednak hustější a vyšší 

a pole tvořilo trochu jako hřbet. 

Asi po padesáti metrech, když už 

jsem se chtěl začít vracet, uviděl 

jsem necelý metr od sebe šedou 

hromadu.   Bylo nutné doslova se 

prodírat žitnými stébly, abych se 

k tělu laně dostal. Teprve teď se 

vysvětlilo, že se skutečně „propadla“.

Rána na krk rázem ukončila všechny 

životní funkce laně, ta jen skrčila 

všechny čtyři běhy pod sebe 

a sesunula se na ně, hlavu naklonila 

na stranu před sebe a doslova se 

zasunula mezi stojící žitná stébla. 

Zkusil jsem si poodstoupit a ze 

vzdálenosti 2 metrů jsem žádnou 

ulovenou laň neviděl. 

Pak nastala jen obvyklá rutina 

a přivlečení laně k silničce, někam 

do místa, kde ve filmu pan Cupák 

převáděl koně přes státní hranice.

A zde, v tomto posvátném klidu, 

stojí nejstarší a největší smrk 

Slavkovského lesa. 

Ať se propadnu, jestli to není 

pravda!

Jarda Schubert

                            Městská knihovna Březová 

                          Vás zve na 

             6. DUBNA 2017 V 17.00 HODIN 

Quilling je technika vytváření dekorací pomocí navíjení proužků 
papíru. Touto technikou je možné tvořit mnoho zajímavých tvarů a 

výrobků.
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19informační servis 

Starosta Bouda Miroslav 22 724 180 833

Tajemnice Kašparová Jana 23 724 180 788

Sekretariát Doudová Veronika 63 602 656 630

Podatelna Semínová Jana 10

Vedoucí HSO Sladká Anna 18 603 564 821

Vedoucí SMM Fajt Jakub 17 602 110 574

Matrika Adamcová Marie 11

Bytové odd. Fialová Lenka 16 725 093 073

Pokladna Musilová Libuše 26

Účtárna Škubalová Šárka 19

Ekonom Zubr Martin 30 724 217 079

Vedoucí MH Smíšek Petr 14 604 731 791

Údržba bytů Zíková Dana 12 603 564 819

Referent dotací Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Instalatér Hoffmann Karel 24 725 093 076

Elektro Malík Petr 29 725 042 793

Kult. dům a MFC Mgr. Bedeč Michal 725 984 492

Dům pro seniory 68
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Březová, nebo předávejte v infocentru ve vestibulu budovy MěÚ. 

Příjem inzerce a technické zpracování: Martin Zubr, kancelář č. 16 (budova MěÚ) telefon 352 633 530, fax 352 661 249, e-mail: info@mu-brezova.cz. 

Náklad 500 výtisků - Sazba a tisk: AZUS Březová, s.r.o., www.azus.cz

město březová 
poskytuje tyto 
služby:

infocentrum - vestibul měú

podatelna měú 

informace: 

•	 o	kulturních	a	sportovních	akcích,

•	 o	dopravním	spojení,	

•	 o	ubytování,	stravování.	

kopírování pro veřejnost.

faxování, tisk z datových nosičů.

prodej:

•	 map	a	publikací,

•	 propagačních	předmětů.

pronájem prostor kd a mfc

•	 sportovní	hala	-	p.	Jiří	Musil,	

správce, mobil: 724 217 041

•	 kulturní	a	společenské	akce	-	

Mgr. Michal Bedeč, vedoucí KD 

a MFC, mobil: 725 984 492

stravování pro veřejnost

ve školní jídelně

•	 za	výhodných	podmínek,	

•	 výběr	ze	dvou	jídel,

•	 možnost	objednávek	přes	internet,

•	 stravu	lze	odebrat	do	jídlonosičů	

nebo zkonzumovat přímo 

v příjemném prostředí školní jídelny,

•	 sleva	pro	seniory.

Informace, objednávky:  

p. Blanka Bulková, tel.: 352 633 543

možnost inzerce

•	 ve	zpravodaji:	p.	Martin	Zubr,	 

tel.: 352 633 530

•	 ve	vývěsních	skříňkách:	 

infocentrum ve vestibulu 

MěÚ, tel.: 352 633 510

•	 komerční	hlášení	veřejným	

rozhlasem: p. Lenka Fialová, 

tel.: 352 633 516

telefon: 352 633 525, mobil: 724 587 020,

e-mail: knihovna@mu-brezova.cz

pondělí, středa

čtvrtek

7.45 - 11.00 a 12.00 - 17.45

7.45 - 14.45

městská knihovna Březová, Komenského 250:

městský úřad Březová:  352 633 5xx

když dojde k havárii ...

Při haváriích ve vašich bytech se Přednostně řiďte:
•	 v	případě	společenství	vlastníků	b.j.	informační	tabulkou	s	označením	Vašeho	správce	SVJ,	kde	jsou	uvede-

na pohotovostní čísla pro případ poruchy nebo havárie.

•	 v	případě	objektů	a	bytových	jednotek	v	majetku	města	Březová	se	řiďte	informační	tabulkou	vyvěšenou	

na budově městského úřadu, kde je vždy uvedeno konkrétní telefonní číslo spolu s pracovníkem který 

zajišťuje pohotovostní službu.

Při haváriích v pracovní době (pondělí, středa 7.00 – 17.00 hod., úterý, čtvrtek 7.00 – 15.00 hod., pátek 7.00 – 

13.30 hod.) můžete rovněž volat tel. číslo ústředny MěÚ Březová 352 661 273, 352 633 510.

některá další čísla, kam se lze obracet Při haváriích mimo Pracovní dobu: 
Plyn 1239 (pohotovostní služba plynárny), 777 650 060 (p. Malý)

Pohotovostní služba vodárny 

Pohotovostní služba elektro

352 304 111 

840 850 860

Provoz tepelného hospodářství Pohotovostní číslo při poruchách dodávek tepla a TUV:  

777 117 975, 777 117 020

Aktuální telefonní číslo osoby vykonávající hotovost je vždy 

vyvěšeno na vstupních dveřích do budovy MěÚ a rovněž 

na vratech výměníkové stanice VS 2 (za budovou MěÚ)

Obsluha výměníkové stanice: Věra Wilfertová, tel.: 777 117 975

Údržba výměníkové stanice:  Pavel Kalla, tel.: 777 117 020

Finanční a ekonomické odd.: Karin Grapová, tel.: 352 633 515 

Ředitel společnosti:  Bc. Michal Pehanič, tel.: 777 117 905

Další tísňová volání:

Univerzální tísňová linka 112

Hasičský záchranný sbor 150

Hasiči Březová 728 419 349 - Miroslav Lukáš, 723 878 867 - Jaroslav Pudil

Policie 158, 352 621 551 (Policie ČR - venkov)

Rychlá záchranná služba 155

Lékařská pohotovost 352 520 347 (16-21 h., S+N 9-19 h.), zubní 352 520 195 (S+N 9-14 h.)




